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RADA POWIATU 

     LESKIEGO 

       OR.0002.15.2024     

 

Protokół VIII       

Sesji Rady Powiatu Leskiego (zwyczajnej)1 

odbytej w dniu 30 września 2024 r. w Lesku 

(Kadencja: 2024 r. – 2029 r.) 

 

 Sesja Rady Powiatu Leskiego2 rozpoczęła się o godz. 12:47. 

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 1.  

Otwarcie sesji.  

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poinformowała,  

że na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym otwiera  

VIII Sesję Rady Powiatu Leskiego. Przywitała zebranych w sali posiedzeń, jak też uczestniczących  

on-line. Pan mec. Bartłomiej Pasionek będzie uczestniczył w obradach. W celu sprawdzenia 

prawomocności obrad - zwróciła się z prośbą o stwierdzenie kworum (jest obecnych 14 radnych).  

 

Obecni (14): Barbara Jankiewicz, Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio,  

Barbara Mazan, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik,  

Jakub Paleczny, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena Wierzbicka. 

Nieobecni (1): Krzysztof Pecka. 

 

 

Ad. 2.  

Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poinformowała,  

że następnym punktem obrad jest Przyjęcie porządku obrad sesji. Zadała pytanie, - czy może ktoś wnosi 

zmiany do porządku obrad?  

 
1 Informacja – Sesja: https://leskopowiat.esesja.pl/posiedzenie/c612475a-294a-4 . 

 

 

https://leskopowiat.esesja.pl/posiedzenie/c612475a-294a-4
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Wniosków. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie ustanowienia strefy ochronnej urządzeń pomiarowych zlokalizowanych na działkach  

o nr ew.: 1097/1, 1097/2, 1098/1, 1098/2 obręb: Lesko, funkcjonujących w ramach działania Stacji 

Hydrologiczno – Meteorologicznej w Lesku przy ul. Widokowej 36, 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi, 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie na usuwanie skutków powodzi, 

4) zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2024, 

5) w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  Leskiego na lata 2024–2030, 

6) w sprawie odwołania i powołania członków Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Lesku, 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr VII.36.2024 Rady Powiatu Leskiego z dnia 23 sierpnia 2024 r.  

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Lesku, 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych  

i Artystycznych w Lesku, 

9) w sprawie rozpatrzenia petycji, 

10)  w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Powiatu Leskiego oraz jego zastępcy  

w Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku Powiatów i Gmin Pogranicza, 

11) w sprawie przyjęcia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Leskiego na rok 2024, 

12) w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

Radnym Rady Powiatu Leskiego. 

8. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Oświadczenia i wystąpienia radnych i innych osób. 

11. Sprawozdanie Komisji Wniosków. 

12. Zakończenie sesji.        
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji.   

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego nadmieniła,  

iż protokół z poprzedniej sesji był umieszczony w BIP. Czy ktoś wnosi może jakieś uwagi, co do zapisów 

w protokole?  

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Ad. 4.  

Powołanie Komisji Wniosków. 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego zaproponowała skład 

Komisji Wniosków – Radni: Pan Piotr Wątor, Pani Magdalena Wierzbicka, Pani Barbara Jankiewicz.  

Zwróciła się z pytaniem, - czy radni wyrażają zgodę na udział w pracach Komisji (wyrażono zgodę)? 

Następnie poprosiła o wybór ze swojego grona Przewodniczącego.  

 

Skład Komisji Wniosków: 

1. Radny Pan Piotr Wątor (Przewodniczący Komisji), 

2. Radna Pani Magdalena Wierzbicka (Członek Komisji), 

3. Radna Pani Barbara Jankiewicz (Członek Komisji). 

 

Skład Komisji Wniosków został zatwierdzony przez aklamację (consensus ordinum).  
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Ad. 5.   

Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

 

Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski  przedstawił sprawozdanie. Stwierdził, że między sesjami 

odbyło się jedno posiedzenie Zarządu Powiatu. Poczyniono stosowne dofinansowania: 

- Stowarzyszenie SanOK Biega w Sanoku - zwróciło się z prośbą o wsparcie finansowe oraz Patronat 

Honorowy, 200 zł, 

- Uczniowski Klub Sportowy „SAN” z Leska – zwrócił się z prośba o dofinansowanie organizacji wyjazdu 

drużyn Klubu na międzynarodowy turniej piłki siatkowej „LUDAJA CUP”, który odbędzie  

się w Kikinda (Serbia), 1 000 zł, 

- Podkarpacki Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Boguchwale – powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego 

w Lesku – zwrócił się z prośbą o dofinansowanie wyjazdu rolników z Powiatu Leskiego  

do PODR w Boguchwale w październiku br., w celu uczestniczenia w promocyjno – handlowym 

wydarzeniu - „Jesiennej Giełdzie Ogrodniczej”, 1 800 zł, 

- Polskie Towarzystwo Schronisk Młodzieżowych – Oddział w Krośnie - zwróciło się z prośba  

o  ustalenie obniżonej odpłatności za noclegi (do 50%) i wyżywienie (do 25%) dla 150 uczestników  

46. Wojewódzkiego Zlotu Młodzieży PTSM, zgodzono się na ww. obniżenie (procentowe).  

 Ponadto Zarząd Powiatu uczestniczył w uroczystościach, wydarzeniach. Starosta, Wicestarosta, 

Pani Barbara Mazan - Radna, KGW w Bukowcu – uczestniczyli w Dożynkach Wojewódzkich  

w Rzeszowie. Uczestniczono też w Dożynkach Powiatowych w Chłopicach. Warto to wskrzesić u nas. 

Starosta brał udział w: Dożynkach w Tyrawie Wołoskiej, Uroczystości związanej ze śmiercią 

posterunkowego Wiktora Szwagla pochodzącego z Leska (Policjant) w czasie II Wojny Światowej (jedna 

z pierwszych ofiar). Starosta oraz Przewodnicząca Rady Powiatu – brali udział w Mistrzostwach Europu  

w Wędkarstwie Muchowym (teren powiatu). Brała w tym udział Wojewoda Podkarpacka. Na podium  

(I miejsce) znaleźli się Polacy. To również promocja dla miasta i powiatu. Na rozpoczęciu roku szkolnego 

w jednej szkole był Starosta oraz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, zaś w drugiej Wicestarosta. Brano 

udział w uroczystości dot. nadania stopnia nauczyciela mianowanego. Otwarto nową halę sportową przy 

LO w Lesku. Wydarzenie było podsumowaniem wieloletnich działań. Sala czy boisko wielofunkcyjne 

będzie funkcjonowało dla wszystkich. We wrześniu w miejscowości Uherce Mineralne, oddano hołd 

bohaterskim żołnierzom, którzy oddali życie w obronie ojczyzny. Pan Wojciech Orłowski - Radny 

wspólnie z Panem Wójtem stworzyli wspaniałe wydarzenie związane z hołdem. Należą się tutaj gratulacje  

za profesjonalizm działań. Starosta uczestniczył w otwarciu Biura Euroregionu Karpackiego na Słowacji 

(Bardejów). Powiat był reprezentowany na Carpathia Etno Weekend w Gminie Solina. Starosta oraz 

Wicestarosta odbyli spotkania z mieszkańcami z miejscowości Huzele (obwodnica). Będą dodatkowe 

spotkania w najbliższym czasie. Dokonano przeglądu gruntu Skarbu Państwa, dróg powiatowych oraz inne 
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miejsca. Starosta uczestniczył w Konwencie Powiatów Województwa Podkarpackiego (sytuacja szpitali 

powiatowych) oraz w XXXI Zgromadzeniu Konwentu Powiatów Polskich w Mikołajkach. W tym 

spotkaniu uczestniczyła też Pani Minister Zdrowia. Rozmawiano m.in. o problematyce szpitalnej. 

Wspomniano, że na „porodówkach” powinno się rodzić rocznie nie mniej niż 400 dzieci. Może być 

porodów mniej, bierze się też odległości. Szpital w Lesku może zabezpieczyć w tej materii trzy powiaty 

(Sanok-Lesko-Ustrzyk Dolne). Najprawdopodobniej w Lesku ten oddział będzie funkcjonował. Pan 

Wicestarosta stale uczestniczy w spotkaniach w BZK w Ustrzykach Dolnych. Zajmuje się sytuacją  

w leskim szpitalu (Zespół). Jest stała współpraca z dyrekcją szpitala, szkołami powiatowymi. Uczestniczył 

w 100 – leciu Lasów Państwowych, w odsłonięciu ławeczki poświęconej hrabiemu Franciszkowi 

Ksaweremu Krasickiemu i Wincentemu Polowi. Starosta brał udział w działaniach związanych z oceną 

stanu dachu Starostwa Powiatowego w Lesku. Stan jest bardzo zły. Też jest pomysł związany z nadbudową 

budynku. W piwnicy również nie jest najlepiej. Będzie funkcjonował Punkt Obsługi Interesanta, gdzie 

każdy będzie mógł się dowiedzieć, jak właściwie sprawę w urzędzie załatwić. W kwestii obwodnicy,  

to jutro jest umówione spotkanie z Panem Marszałkiem Województwa Podkarpackiego. Uzgodnione 

zostaną działania na najbliższy czas. Sprawa w toku. Radni uzyskają informację w tym temacie. Rozmowy 

z mieszkańcami miejscowości Huzele, to dodatkowa informacja. W ramach zarządzania kryzysowego, 

posiadamy stosowną wiedzę o sytuacji, która zaistniała w kraju. Chcemy pomóc mieszkańcom terenów 

dotkniętych przez powódź. Odbyło się spotkanie z zarządzającymi samorządami na terenie powiatu. 

Ustalono, że najbardziej poszkodowani są mieszkańcy Powiatu Kłodzkiego. Na naszej stronie internetowej 

umieszczono informację jak można dokonać wsparcia (dzisiaj są dwa projekty uchwał związane  

ze wsparciem (2 x 10 tys. zł). Pieniądze to najlepsze wsparcie dla samorządów. Wspólnie z Miastem  

i Gminą Lesko ustalono, ze na Zamku w Lesku będzie się znajdował punkt, gdzie mieszkańcy będą mogli 

przynosić dary dla powodzian. Były różne działania w tej kwestii prowadzone. W ramach działań 

zarządzania kryzysowego - spotykano się z Komendantem Powiatowym PSP w Lesku oraz Komendantem 

Powiatowym Policji w Lesku. Wystąpiono z propozycją przyjęcia uczniów (ok. 100) w ramach Zielonej 

Szkoły (obiekt ZPO w Lesku /nocleg, wyżywienie/) – zajmie się tym ZSTiA w Lesku. Z Panią 

Przewodniczącą Rady Powiatu ustalono, iż jeżeli chodzi o edukację młodzieży (szkoła podstawowa),  

to można wykorzystać budynek szkoły przy ul. Kościuszki w Lesku. Również obyła się telekonferencja  

z Panią Wojewodą (wspomniane wcześniej tematy) – sprawy zagrożenia. Poszerza się również asortyment 

w magazynie obrony cywilnej. W ramach zarządzania kryzysowego w urzędzie, zmienione zostanie 

położenie magazynu (OC), aby był bardziej logistycznie dostępny. Prośba do wszystkich – aby szybko 

reagować, w każdej sytuacji. Woda to nieokiełzany żywioł. Zapora w Solinie nas zabezpiecza. Należy być 

czujnym. Dziękuję bardzo.   

    

Pan Wiesław Kuzio – Wicestarosta Leski poinformował, iż odbyło się wiele spotkań  

z Dyrektorem SP ZOZ w Lesku. Omawiano sprawy bieżące, w tym otwarcie samodzielnego oddziału 
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ortopedycznego (lekarze z Rzeszowa /raz w tygodniu/). Będzie to wzmocnienie dla ortopedii. Trwają też 

rozmowy dot. zatrudnienia lekarzy chirurgów i anestezjologów. Obecnie jest jeden lekarz chirurg. 

Potrzebna jest chirurgia (miękka). Jest trzech anestezjologów (chcemy, aby było pięciu). Było spotkanie  

w NFZ w sprawie SOR (przekształcenie w Izbę Przyjęć) oraz OIT na Oddział Intensywnego Nadzoru.  

Nie było na to zgody Pani Wojewody. Poproszono, aby zmniejszyć zakres kadrowy do jednego lekarza  

na SOR (aby zmniejszyć koszty). Chodzi tu o spawy prawne. SOR jest wpisany w system ratownictwa 

medycznego. Też tym samym nie może być zamknięty OIT. Poinformowano też Panią Wojewodę, że jak 

nie będzie indywidualnego finasowania oddziału ginekologicznego (położniczego), to nie damy  

go rady finansowo utrzymać. Również znaczenie ma tu odległość oraz dostęp pacjentek do szpitala. Odbyło  

się spotkanie Zespołu ds. szpitala, gdzie przedstawiono problematykę związaną z zadłużeniem szpitala. 

Stan na lipiec br. - zadłużenie szpitala wynosi ok. 94 mln zł. Odbyło się również spotkanie  

z Zespołem ds. Programu Naprawczego. Firma audytorska rozpoczęła tworzenie Programu Naprawczego. 

Będzie współpraca w tej sprawie. Informacja zostanie do nas przekazana. Prowadzone są rozmowy  

w szpitalu w kwestii uzyskania stosownych informacji. Podpisano umowę z firmą restrukturyzacyjną  

w zakresie wstrzymania wierzycieli, którzy w stosunku do szpitala roszczą sobie żądania. Działania są już 

odczuwalne (był przypadek wcześniej, iż jeden z nich zabrał ponad 1 mln zł z konta NFZ /pieniądze 

szpitalne/). Chcemy, aby szpital funkcjonował. Nie chcemy likwidacji, ale rozwijać jednostkę. Jest pomysł, 

aby powstał ZOL. Bedzie remont szpitala (chirurgia, wewnętrzny, ginekologia). Na czas remontu będą 

przenosiny w tym aspekcie. Jest również sprawa windy (naprawa).    

 

 Pani Barbara Jankiewicz – Radna stwierdziła, że temat szpitala jest trudny. Ministerstwo Zdrowia 

ogłosiło nabór dla podmiotów leczniczych na rozwój opieki długoterminowej, poprzez modernizację 

podmiotów leczniczych. Termin składania wniosków upływa 6 listopada br. (ogłoszono program  

16 września br.). Program nie jest ławy, wymaga szeregu dokumentów, zabezpieczenia pieniężne (w tym 

kwestie restrukturyzacji). Złożenie wniosku, ocena, to długi czas. Można przejąć łóżka z oddziałów gdzie 

nie są wykorzystane i stworzenie długoterminowej opieki. Jesteśmy przed sprawami technicznymi 

(wniosek). Pan Dyrektor musi mieć pewność, że podmiot tworzący zabezpieczy sprawy finansowe. 

Wniosek jest trudny do zrobienia. Może to zrobić odpowiednia firma. W  ocenie radnej należy skorzystać 

z możliwości złożyć wniosek. Inna sprawa związana jest z mieszkańcami miejscowości Huzele a dot. 

obwodnicy. Ostatnia powódź pokazała, czym kończą się działania nieprzemyślane (ingerencja w koryto 

rzeki). Jest propozycja budowy muru oporowego na Huzelach. We wcześniejszym okresie, na naszym 

terenie były z trzy, cztery powodzie (w czasie pełnienia funkcji Burmistrza przez radną). Różnie może być 

w przyszłości. Wtenczas woda rozlewała się na błoniach. Jeżeli się zamknie możliwość rozlewania się na 

tym terenie, to fala powodziowa może uderzyć w bloki nowo wybudowane, oczyszczalnie ścieków, basen. 

Zniszczenie oczyszczalni to katastrofa ekologiczna, zniszczenie wody pitnej dla Sanoka, Bukowca, 

Przemyśla. W interesie Pana Marszałka jest wybudowanie obwodnicy o wskazanym wcześniej przebiegu. 
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Na nas spoczywać będzie zabezpieczenie przeciwpowodziowe. Należy na to zwrócić uwagę RDOŚ oraz 

Wodom Polskim (zagrożenie). Kolejna sprawa związana jest o troską o Zamek Leski. Wcześniej były 

pozyskiwane środki na ten obiekt. Teraz opiekuje się nim powiat.  

 

Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski nadmienił, iż na temat obwodnicy wiele razy już 

rozmawiano. Jutro w tym temacie będzie spotkanie z Panem Marszałkiem Województwa. Właścicielem 

drogi, która ma tam powstać, jest Zarząd Dróg Wojewódzkich. Oni biorą pełną odpowiedzialność  

za te kwestie. Mamy świadomość o wspomnianym wcześniej zagrożeniu (powódź). Prowadzone  

są działania interwencyjne, zapobiegawcze. Odpowiedzialność tym temacie (obwodnica) bierze 

Podkarpacki Urząd Marszałkowski, Zarząd Dróg Wojewódzkich. Na pewno należy artykułować 

zagrożenia. Ważne, aby być przekonanym do inwestycji, istotne są zabezpieczenia. Też by było dobrze, 

jeżeli by z Rzeszowa ktoś do nas tutaj przyjechał i temat wyjaśnił. Na wiele spraw nie ma się wpływu.  

W kwestii Zamku Leskiego, to są różne pomysły. Są podmioty, które się dopytują w temacie współpracy. 

Należy być ostrożnym. Jest nieuregulowana kwestia własnościowa tego obiektu. Starostwo nie ponosi 

kosztów (działanie na rzecz Skarbu Państwa). Pozyskiwanie środków z zewnątrz, związane jest ze 

sprawami właścicielskimi obiektu. Musi być pomysł na Zamek Leski. W tym temacie kieruję zaproszenie 

do współpracy dla Pani Radnej Barbary Jankiewicz. Należy wykorzystać każdy potencjał. Kwestie 

techniczne muszą być uzgodnione z konserwatorem. Właściwe jest odsłonięcie obiektu, przycięcie drzew.  

 

Pani Barbara Jankiewicz – Radna zadała pytanie, - jaka jest umowa, jako zarządca wspomnianego 

obiektu?  

 

Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski poinformował, iż Starosta reprezentuje Skarb Państwa.  

 

Pani Barbara Jankiewicz – Radna stwierdziła, że można występować o środki finansowe. Park jest 

zabytkowy i może być problem z wycinką drzew. Konserwator musi się wypowiedzieć (zgoda).  

 

Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski nadmienił, że należy prace jak najszybciej wykonać. 

Każda podpowiedź w tym temacie jest ważna.  

 

Pan Wiesław Kuzio – Wicestarosta Leski poinformował, iż w kwestii wniosku (jest trudny),  

to poczyni się działania, aby go złożyć. Pan Dyrektor SP ZOZ dołoży starań, aby sprawa była załatwiona. 

Jest kontakt z firmami, które takie wnioski realizują. Chcemy aby był ZOL. W 2013 r. otrzymaliśmy 

pieniądze na Oddział Paliatywny. Było wiele uzgodnień (już akceptacji). Nowy Pan Dyrektor Szpitala 

inaczej postąpił w tym temacie (rezygnacja). Na pewno w sprawie złożenia wniosku Starostwo pomoże 

Panu Dyrektorowi SP ZOZ w Lesku. 
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Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski stwierdził, iż wspomniano o inwestycjach w szpitalu.  

To, co można pozyskać z zewnątrz, jest cenne i należy to zrobić. Na remont szpitala przeznaczonych jest 

12 mln zł. Na SOR – 15 mln zł. Należy cały czas pamiętać o potężnym zadłużeniu szpitala (kwestia wypłaty 

pensji dla pracowników szpitala). Program Naprawczy powinien być jak najszybciej wdrożony (wcześniej 

nie były przyjmowane z różnych przyczyn). Należy być o tym przekonanym. Firma zewnętrzna 

przygotowuje go. Aby BGK przejął zobowiązania, musi być odpowiednio dokument sporządzony. Prośba 

do radnych, że jak już będzie plan, aby się nad tym zastanowić, zagłosować za nim tym. Nie ma innej już 

możliwości. Jest sprawa związana też z parabankiem (oddanie pieniędzy). Mieszkańcy zapewne nie zdają 

sobie sprawy, w jak trudnej jesteśmy sytuacji związanej ze szpitalem (zobowiązania wymagalne). Muszą 

być podjęte działania. Eksperci z Ministerstwa Zdrowia określili jak sprawa wygląda. Należy szpital 

prowadzić tak, jak by to była nasza działalność gospodarcza (też kwestia kadrowa). Należy być 

odpowiedzialny. Jest też spór sądowy związany z jednostką. Inwestycje są ważne, ale oszczędności też.  

   

Pani Barbara Mazan – Radna poinformowała iż dobrze, że Oddział Ginekologiczno-Położniczy 

zostanie w leskim szpitalu. Nie jest pocieszający limit urodzeń do 400 (w Lesku mniej się rodzi). Należy 

szukać właściwe rozwiązania. Powinien być odpowiedni dla kobiet (standard). Wiele kobiet wyjeżdża  

i rodzi poza powiatem. Należ działać w tym aspekcie. Można zrobić sondaż wśród kobiet, dlaczego rodzą 

w innych miejscach.  

 

Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski nadmienił, że zapewne jest wiele czynników typu, czy 

szpital będzie nadal funkcjonował. Również kobiety chcą mieć właściwą opiekę. Ważne są warunki  

na oddziale (dlatego też planowany jest remont). Ankieta może być przeprowadzona.    

 

Pani Barbara Mazan – Radna podziękowała za wyjaśnienia. Ankieta będzie nam pomocna.  

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego zwróciła  

się z zapytaniem, czy są jeszcze pytania w kwestii sprawozdania?  

 

 

Ad. 6.  

Interpelacje radnych. 

 

/brak interpelacji/   
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Ad. 7.    

Podjęcie uchwał. 

 

1) 

w sprawie ustanowienia strefy ochronnej urządzeń pomiarowych zlokalizowanych na działkach  

o nr ew.: 1097/1, 1097/2, 1098/1, 1098/2 obręb: Lesko, funkcjonujących w ramach  

działania Stacji Hydrologiczno – Meteorologicznej w Lesku przy ul. Widokowej 36 

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „2 głosy wstrzymujące się”  

(11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

[sprawdzono kworum: jest 13 radnych] 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała została podjęta większością głosów.  

 

 

2) 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

   

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”  

(11 – pełen skład).   
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  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

3) 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Stronie Śląskie na usuwanie skutków powodzi 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

   

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”  

(11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

4) 

zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2024 

   

 Pani Anna Sawa – Skarbnik Powiatu streściła plany dot. dochodów, wydatków, przychodów.  

I tak:    

Zwiększane są dochody: 

• w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, o kwotę 19 633 zł –  

w związku ze zwiększeniem wydatków budżetu państwa (dla Komendy Powiatowej PSP w Lesku),  
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• w dziale 855 – Rodzina, o kwotę 32 346 zł – zgodnie z umową zawartą z Wojewodą Podkarpackim  

są to środki Funduszu Pracy na dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych. 

Zmniejsza się dochody: 

• w dziale 801 – Oświata i wychowanie, o kwotę 565 000 zł – w związku z błędnym ujęciem wkładu 

własnego do zadania inwestycyjnego jako dofinansowanie z RFPŁ, 

• w dziale 801 – Oświata i wychowanie, o kwotę 500 zł –  w związku z zawarciem przez SOSW  

w Lesku aneksu do umowy na dofinansowanie kształcenia ustawicznego ze środków Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego. 

 

Pozostałe zmiany dotyczą przeniesień wydatków pomiędzy działami, rozdziałami, paragrafami oraz 

zwiększenia  wydatków na: 

- zadania inwestycyjne pn. „Przebudowa budynku ZPO…” w zakresie robót dodatkowych o kwotę 

59 000 zł, 

- przygotowania dokumentacji projektowej dla montażu windy zewnętrznej do budynku przy  

ul. W. Pola 1 w Lesku (40 000 zł),  

- pomoc finansową na usuwanie skutków powodzi dla Powiatu Kłodzkiego oraz Gminy Stronie Śląskie 

w łącznej wysokości 20 000 zł, 

- zwiększenie dotacji dla Powiatu Sanockiego na nauczanie religii zielonoświątkowej w kwocie 68,06 zł. 

 

Zwiększa się przychody:  

- w § 950 – wolne środki, o kwotę 565 000 zł, ze względu na zwiększenie deficytu i zaangażowanie wolnych 

środków na jego pokrycie.     

   

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

  

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”  

(11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

[sprawdzono kworum: jest 14 radnych] 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

   

5) 

w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  Leskiego na lata 2024–2030 

 

Pani Anna Sawa – Skarbnik Powiatu poinformowała, że obecny projekt uchwały jest 

konsekwencją poprzedniego. 

Wprowadza się do WPF (Załącznik Nr 1): 

- dla 2024 r. – zmiany dochodów i wydatków, związane ze zmianami w uchwale budżetowej, 

- dla 2025 r. – zmiany dochodów oraz wydatków majątkowych, w związku z  przesunięciem realizacji 

zadań na kolejne lata budżetowe, 

- dla 2026 r. – zmiany dochodów oraz wydatków majątkowych, w związku z  przesunięciem realizacji 

zadań na kolejne lata budżetowe. 

Wprowadza się zmiany w wykazie przedsięwzięć (Załącznik Nr 2): 

- w poz. 1.3.2.4 – zmienia się okres realizacji, limity wydatków na kolejne lata oraz limit zobowiązań  

ze względu na podpisanie umowy na roboty budowlane oraz nadzór inwestorski /ul. W. Pola 1 w Lesku/,  

- w poz. 1.3.2.5 – zmienia się limit zobowiązań ze względu na podpisanie umowy na nadzór inwestorski 

/ul. W. Pola 1 w Lesku „dach”/. 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”  

(11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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6) 

w sprawie odwołania i powołania członków Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym  

Zespole Opieki Zdrowotnej w Lesku 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „2 głosy wstrzymujące się”,  

brak głosu – 1 (11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała została podjęta większością głosów.  

 

 

7) 

w sprawie zmiany uchwały Nr VII.36.2024 Rady Powiatu Leskiego z dnia 23 sierpnia 2024 r.  

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko  

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Lesku 
 

[autopoprawka] 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „2 głosy wstrzymujące się”,  

(11 – pełen skład).        
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  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Uchwała została podjęta większością głosów.   

 

 

8) 

w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych i Artystycznych w Lesku 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pan Jakub Paleczny – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie 

do projektu uchwały (nw.): 

W dniu 12 sierpnia 2024 r. do Rady Powiatu Leskiego wpłynęła skarga Pani A.D. –  

(dane prawnie chronione) na działalność Dyrektora ZSTiA w Lesku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Leskiego skierował przedmiotową skargę do analizy i rozpatrzenia 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Członkowie komisji na posiedzeniu odbytym w dniu 23 sierpnia 2024 r. zapoznali się z treścią w/w 

skargi, w której skarżąca zarzuca złe zachowanie i postępowanie Dyrektorowi ZSTiA w Lesku podczas 

spotkania jej i jej syna wraz z Dyrektorem w dniu 10.07.2024 r. Dodatkowo członkowie komisji dokonali 

analizy pisma Podkarpackiego Kuratora Oświaty, które otrzymał Pan K.D. (dane prawnie chronione) – syn 

skarżącej, które dotyczyło informacji pokontrolnych związanych z zasadami oceniania, klasyfikowania 

i promowania w Zespole Szkół Technicznych i Artystycznych w Lesku. Z wskazanego dokumentu jasno 

wynika, że podczas czynności kontrolnych stwierdzono następujące nieprawidłowości: 

-  zapisy w Statucie Zespołu Szkół Technicznych i Artystycznych w Lesku dotyczące oceniania, w tym 

sposobu udostępniania prac pisemnych, są niespójne lub niezgodne z przepisami prawa oświatowego,  

co przekłada się na błędne tworzenie dokumentacji szkoły i podejmowanie działań w szkole. 

- szkoła nie w pełni przestrzega przepisów dotyczących oceniania, w szczególności w zakresie 

prawidłowego formułowania wymagań na poszczególne oceny i oceniania osiągnięć edukacyjnych 

uczniów, co jest niezgodnie z art. 44b ust. 1 i ust. 3 pkt 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie 

oświaty (Dz. U. z 2024 r. poz. 750 ze zm.), 
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- nauczycielka języka polskiego i wychowawczyni klasy nie przestrzegały w pełni przepisów prawa  

w zakresie realizacji zadań wynikających z §20 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia  

9 sierpnia 2017 r. w sprawie zasad organizacji i udzielania pomocy psychologiczno-pedagogicznej  

w publicznych przedszkolach, szkołach i placówkach (Dz. U. z 2023 r. poz. 1798) w sytuacji pojawiających 

niepowodzeń edukacyjnych. Nie miały też na uwadze podejmowania współpracy w związku z problemem, 

mimo że są do tego  zobowiązane na podstawie zapisów § 38 i 40 statutu szkoły. Z w/w pisma wynika 

także, że ze względu na stwierdzone nieprawidłowości Dyrektorowi szkoły wydano zalecenia, które jest 

zobowiązany zrealizować.  

 Dyrektor w odpowiedzi na zalecenia pokontrolne pismem z dnia 12.07.2024 r. znak  ZSTiA. 

344/2024 zobowiązał się do usunięcia wskazanych nieprawidłowości w terminie do dnia 31 sierpnia  

2024 r. 

W dniu 28 sierpnia br. odbyło się drugie posiedzenie komisji na które zaproszono Panią A.D. oraz 

Dyrektora w celu złożenia szczegółowych wyjaśnień w sprawie. Po szczegółowym rozpoznaniu sprawy 

dot. zachowania Pana Dyrektora podczas spotkania w dniu 10 lipca br., komisja nie jest wstanie dokonać 

jednoznacznej oceny sytuacji. Nikt oprócz strony skarżącej i jej syna oraz dyrektora nie był świadkiem 

zdarzenia co czyni niemożliwym obiektywne ustalenie jego przebiegu.   

Jednocześnie strona skarżąca podczas spotkania w dniu 28 sierpnia br. została poinformowana,  

o możliwości dochodzenia  swoich praw poprzez skierowanie sprawy do sądu powszechnego.  

Uzasadnienie zostało opracowane na podstawie wspólnej opinii członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji wyrażonej w wyniku głosowania. 

   

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „3 głosy wstrzymujące się”,  

brak głosu – 1 (11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały. Nadmienienia, że uzyskano stosowne wyjaśnienia w tej sprawie.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała została podjęta większością głosów.  
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9) 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pan Jakub Paleczny – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie 

do projektu uchwały (nw.): 

W dniu 17 lipca 2024 r. do Rady Powiatu Leskiego wpłynęła  petycja mieszkańców Gminy Solina 

dot. podjęcia niezbędnych działań potrzebnych do utworzenia nowych połączeń autobusowych, które 

umożliwią młodzieży z Gminy Solina na bezpieczny dojazd do szkoły średniej w Sanoku oraz powrót  

do miejsca zamieszkania. 

W dniu 22 lipca br. Przewodniczący Rady Powiatu Leskiego skierował przedmiotową petycję  

do analizy i rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Członkowie komisji na posiedzeniu odbytym w dniu 22 lipca 2024 r. zapoznali się z treścią w/w 

petycji. Petycja została przekazana także do Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego oraz kierownika 

Wydziału Komunikacji Starostwa Leskiego.  

Postulaty zawarte w przedmiotowej petycji są zasadne i zasługują na pozytywne zaopiniowanie 

przez Radę Powiatu Leskiego. 

 

 Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”, 

brak głosu – 1 (11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały. Zadała pytanie, - czy są może dodatkowe pytania?   

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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  10) 

w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Powiatu Leskiego oraz jego zastępcy  

w Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku Powiatów i Gmin Pogranicza 

[autopoprawka] 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego odczytała projekt 

uchwały.   

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”, 

(11 – pełen skład).      

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały. Stwierdziła, że osoby w tym temacie zostały wyznaczone. Tematyka została 

wyjaśniona.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

11) 

w sprawie przyjęcia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Leskiego na rok 2024 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poinformowała,  

Komisje złożyły plany pracy, w związku z czym należy podjąć uchwałę (na 2024 r.). Odczytała projekt 

uchwały.  

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”, 

(11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały. Zwróciła się z zapytaniem, - czy są może pytania w ww. sprawie? 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

12) 

w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

Radnym Rady Powiatu Leskiego 

[autopoprawka] 

 

 Pan Bartłomiej Pasionek (adwokat) nadmienił, iż w związku z pewnymi mankamentami 

związanymi z poprzednią uchwałą dot. problematyki diet, zostały wprowadzone zmiany, zgodnie  

z zalecaniami od Wojewody Podkarpackiego. Wprowadzono odpowiedni zapis do §5 ust. 4 (utrata diety). 

Skorygowano też potrącenia z diet w razie nieobecności - posiedzenia (procentowo).  

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego nadmieniła, iż kwestia 

związana z §5 została umówiona na WPK (wszystkie). Nieobecność na: Sesji (25%), Komisji (20%), 

Zarządzie (20%) - §5 został uzupełniony o dodatkowy ustęp 4: Radny traci prawo do diety w przypadku 

braku wykonywania swoich obowiązków przez okres dłuższy niż jeden miesiąc z powodu długotrwałej 

choroby bądź innych przyczyn uniemożliwiających radnemu wykonywanie obowiązków.  

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju poinformowała,  

że w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiono projekt uchwały. 

Został pozytywnie zaopiniowany: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, „0 głosów wstrzymujących się”, 

(11 – pełen skład).   

 

  Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła dyskusję 

nad projektem uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała została podjęta większością głosów.  

   

 (Imienna lista głosowania /wszystkie głosowania/ stanowi załącznik do protokołu) 

 

(Uchwały stanowią załącznik do protokołu) 
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Ad. 8.    

Wolne wnioski i zapytania radnych. 

 

Pani Magdalena Wierzbicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju złożyła „wniosek”  

w kwestii dot. mieszkańców Gminy Cisna, związany z uzyskaniem przepustek na przejazd drogowy drogą 

relacji Majdan – Roztoki Górne – Granica Państwa. Chodzi o przepustki dla mieszkańców zamieszkałych 

(niekoniecznie zameldowanych) na wspomnianym terenie. Istotna jest konsultacja z Gminą Cisna w tej 

sprawie. We wcześniejszej kadencji Rady, poczyniono pewne ustalenia. Również należy wspomnieć  

o turystach, którzy zostawiają pojazdy w nieodpowiednich miejscach. W tej okolicy przesunięto znak 

drogowy, aby ułatwić funkcjonowanie na tym terenie (wzmożony ruch turystyczny). Mieszkańcy płacący 

podatki, mają prawo czuć się komfortowo w swojej gminie.  

 

 

Ad. 9.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

/brak interpelacji, zapytań/   

 

 

Ad. 10.  

Oświadczenia i wystąpienia radnych i innych osób.  

 

 Pani Barbara Mazan – Radna zwróciła się z podziękowaniem dla Pani Wioletty Siekaniec – 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Lesku z/s w Baligrodzie oraz dla Pani Barbary Marszał-Juryś – 

Kierownika Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Starostwa Powiatowego w Lesku, za bardzo 

dobrą współpracę. Na prośbę mieszkańców Gminy Solina (20.06.24 r.): udrożnienie przepustu, wykoszenie 

zarośli w miejscowości Wołkowyja, zadanie zostało wykonane w dniu 22 czerwca br.   

Prośba Pani Bożeny Tarnawskiej – Radnej z Gminy Solina, dot. zabezpieczania skarpy w miejscowości 

Rybne – zad. zostanie wykonane do końca bieżącego roku. Prośba Pana Krzysztofa Traciak – Radnego 

Gminy Solina, dot. wykoszenia rowów w miejscowości Wołkowyja - Rybne, zostało wykonane w dniach 

10-11 września br. Prośba Pani Lucyny Wasylewicz – Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy Solina, 

dot. złagodzenia zjazdu w miejscowości Terka, zostanie wyk. do końca października br. Podziękowanie  

się należy Pani Dyrektor oraz Pani Kierownik, za tak sprawne działanie w ww. sprawach. W imieniu swoim 

oraz mieszkańców. Dziękuję bardzo.  
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Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego stwierdziła,  

że dobrze jest, że tak pracownicy prężnie działają. Ponadto Pan bryg. Robert Wojciechowski – Komendant 

Powiatowy PSP w Lesku, zwrócił się z prośbą o umożliwienie przedstawienia prezentacji dotyczącej 

realizacji zadań przez Komendę Powiatową PSP w Lesku.            

 

Pan bryg. Robert Wojciechowski – Komendant Powiatowy PSP w Lesku przywitał zebranych. 

Nadmienił, że jednostka jest nadzorowana przez Starostwo Powiatowe w Lesku. Przedstawił prezentację 

na ekranie umieszczonym w sali posiedzeń (dane, wykresy itp.). Powiat Leski graniczy z różnym 

samorządami, Słowacją. Pow. to 835 km². Liczba ludności ok. 27 tys. Jest 5 gmin (Miasto i Gmina Lesko 

to najwięcej mieszkańców 11 tys., teren największy to Gmina Cisna). Przedstawiono schemat 

organizacyjny Komendy. Wydaje się: decyzje, zarządzenia, rozkazy. Jest EZD. Jest 49 funkcjonariuszy.  

Są różne systemy pracy w Lesku. W tym roku (luty) na emeryturę przeszedł poprzedni Komendant st. bryg. 

Jacek Dydek. Od 14 lutego br. powierzano obowiązki (p.o. Komendanta) W. Wojciechowskiemu.  

Zaś 22 maja br. Podkarpacki Komendant PSP w Rzeszowie powierzył stanowisko Komendanta 

Powiatowego PSP w Lesku W. Wojciechowskiemu. Z dniem 1 czerwca br. Podkarpacki Komendant PSP 

w Rzeszowie powołał na stanowisko Zastępcy Komendanta Pana st. kpt. Michała Czyrkiewicza. Strażacy 

otrzymują też w toku swojej pracy awanse. Jeden z pracowników przeprowadził kontrole w 123 obiektach, 

wydano opinie o stanie bezpieczeństwa w obiektach oraz inne. Powiatowa Komenda była kontrolowana 

przez Komendę w Rzeszowie oraz PSS-E w Ustrzykach Dolnych (nie stwierdzono nieprawidłowości). 

Przedstawiono potencjał ratowniczy (organizacja). Komenda posiada wiele różnych nowoczesnych 

pojazdów. Na terenie powiatu jest znaczny potencjał ratowniczy (ukazano w poszczególnych gminach).  

W kwestii stopni zagrożenia powiatu, to jest  usytuowany (na 5 stopni) w 2 stopniu – małe zagrożenie  

(3 stopień: Gmina Solina). Dane są aktualizowane. Zdarzają się potopienia. Jest znaczna ilość terenów 

pokrytych lasami (63%) – III najniższa kategoria zagrożenia pożarowego. Największe zagrożenia pożarowe 

dot. obiektów (szczególnie ogrzewane paliwem stałym). Właściwa jest kontrola tych obiektów. Znaczna 

ilość przyjezdnych to turyści. Przedstawiono różne statystyki. Znaczne ćwiczenia odbyły się w czerwcu br. 

na terenie Elektrowni Solina. Brały w tym udział jednostki PSP, OSP, Wojsko, Policja i inne służby 

ratownicze. Profilaktyka i kampanie społeczne są bardzo istotne. W okresie wakacji jest wytężona praca. 

Bardzo ważne jest bezpieczeństwo dzieci i młodzieży odpoczywających w Bieszczadach. Cyklicznie jest 

organizowany turniej wiedzy pożarniczej. Strażacy kształcą się stale. Wydawane są świadczenia 

ratownicze (od 2021 r.) r. dla strażaków, którzy przez 25 lat brali czynny udział w pracach ratowniczych 

(OSP). Wymienia się umundurowanie, zakupuje się sprzęt i inne rzeczy. Nadzorowane jest wydawanie 

środków finansowych na rzecz OSP. Gminy otrzymują sprzęt pożarniczy. Budżet Komendy w Lesku  

to 7 mln zł (nie ma zobowiązań wymagalnych). Dokonywana jest termomodernizacja budynku głównego. 

Dokonywana jest wymiana starego sprzętu na nowy (cyfrowy). Przedstawiane zostały najważniejsze rzeczy 
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na prezentacji. Stosowny dokument zostanie złożony na ręce Pana Starosty. Ponadto jest zamiar budowy 

nowej komendy (kwestia projektu). Sprawa w toku.    

 

Pani Barbara Jankiewicz – Radna stwierdziła, że akcją przeciwpowodziową zarządza Burmistrz, 

ale sytuacja na południu kraju pokazała, że akcję przejmują Komendanci, a prognozy nie są zadawalające, 

czy sprawy związane z piaskiem i innymi rzeczami są tylko po stronie gminy, czy też straż dodatkowo  

się zabezpiecza?  

 

Pan bryg. Robert Wojciechowski – Komendant Powiatowy PSP w Lesku nadmienił, iż w ostatnich 

latach dokonano sporo zakupów (też w obszarze przeciwpowodziowym). Komenda posiada 15 pomp  

(na tym terenie jest ich 70 o znacznej wydajności), agregaty prądotwórcze (OSP też posiada odpowiedni 

sprzęt). Ludzie związani z PSP, OSP są do dyspozycji w razie potrzeby. W kwestii w zasobów związanych 

z workami, to najbliższy magazyn przeciwpowodziowy jest w Sanoku (164 tys. worków). Też każdy  

z samorządów posada odpowiedni ich zasób.  

 

Pani Barbara Jankiewicz – Radna zadała pytanie, - czy w tym zakresie możecie Państwo 

kontrolować samorządy (worki itp.). Na takie zdarzenia należy się przygotować.  

 

Pan bryg. Robert Wojciechowski – Komendant Powiatowy PSP w Lesku stwierdził, że w tym 

aspekcie bardziej chodzi o współpracę niż kontrolę. Stosowna analiza w tym temacie zostanie 

przeprowadzona. Są zasoby kadrowe, aby działać w kwestii bezpieczeństwa.  

 

   Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego nadmieniła, że odbyło 

się spotkanie z Panią Wojewodą. Sprawdzano m.in. ilość worków z piaskiem i inne kwestie (informacja).  

 

Pan Wojciech Stelmach – Starosta Leski stwierdził, iż zwrócono się do samorządów gminnych, 

aby zinwentaryzować stan w omawianym aspekcie. Jesteśmy czujni w tej problematyce.  

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego podziękowała Panu 

Komendantowi za inicjatywę – prezentację.  

 

Pan bryg. Robert Wojciechowski – Komendant Powiatowy PSP w Lesku poinformował, że jeżeli 

będzie dodatkowa wiedza w kwestii inwestycyjnej (nowa Komenda), to zostanie przygotowana koncepcja. 

Również kierowane jest zaproszenie do Komendy w Lesku, celem zapoznania się na miejscu z wieloma 

sprawami. Dziękuję bardzo.  
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Ad. 11.  

Sprawozdanie Komisji Wniosków. 

 

Pani Piotr Wątor - Przewodniczący Komisji Wniosków odczytał Protokół Komisji Wniosków, 

powołanej na VIII Sesji Rady Powiatu Leskiego.    

 

 

Ad. 12.  

Zakończenie sesji.        

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poinformowała,  

że wobec wyczerpania porządku obrad sesji, zamyka VIII Sesję Rady Powiatu Leskiego. Dziękuję bardzo. 

 

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono – godz. 15:28 

 

 

 

    insp. Mirosław Fedoryszak 

    …………………………………..        

                    Protokołował 

 

 

 

 

   

                       ………………………………………………..                  

                                   Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego   
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